
ЗДІА ОФІЦІЙНО...

Аудиторія імені Ю. М. Потебні, де відбувалася 
подія, була прикрашена символікою ЗДІА – 
штандартом і прапором. Перед початком церемонії 
демонструвалися рекламний ролик про ЗДІА та 
слайд-шоу «Свій ВНЗ своїми руками».

Під оплески залу на кафедру піднялися ректор 
академії Володимир Іванович Пожуєв і міський 
голова м. Запоріжжя Олександр Ченсанович Сін.

Вітаючи наших студентів з їх заслуженою 
винагородою, Олександр Ченсанович підкреслив, 
що міська влада розраховує на підтримку молоді 
та побажав молоді подальших успіхів у навчанні, 
активного студентського життя, любові й дружби.

За традицією першими отримали сертифікати 
іменних стипендій стипендіати:

Президента України: 
• Калугін Євген, студент ФІЕТ; 

• Гітуляр Анастасія,   студентка МФ;
 Верховної Ради України

• Назаров Гліб, студент МТФ; 
• Калюжна Юлія, студентка ФЕУ;

Кабінету Міністрів України: 
• Гнатко Анна, студентка ФЕУ.

• Сертифікат іменної стипендії  Міського голови 
• молодий вчений кандидат технічних наук, 
доцент кафедри АУТП Міняйло Наталія 

Олександрівна.
Також  отримали сертифікати стипендій 

міського голови 80 кращих студентів. 
Не залишився без подарунку  й наш почесний 

гість — мер міста Олександр Ченсанович Сін,  
якому вручили Ювілейну книгу про академію.

Організаційно-виховний відділ

КРАЩІ  СТУДЕНТИ  ЗДІА  ОТРИМАЛИ  СЕРТИФІКАТИ  СТИПЕНДІЙ
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НАУКОВИЙ  ФОРУМ 
«ІННОВАЦІЇ В БУДІВНИЦТВІ ТА АРХІТЕКТУРІ»



Відбулося засідання Клубу 
бухгалтерів і аудиторів 

ЗДІА

Клубне  життя  ЗДІА 

У рамках жовтневого засідання Клубу бухгалтерів і аудиторів ЗДІА відбулася 
зустріч студентів кафедри ОіА з представником ПАТ «Укртелеком» фахівцем відділу 
обліку, аналізу, прогнозу та руху кадрів Вікторією Олександрівною Бишек. 

Для кафедри 
й ВНЗ в цілому 
дуже важливо, 
що серйозний  
р о б о т о д а в е ц ь 
придивляється до 
наших студентів 
не тільки суто 
т е х н і ч н и х 
спеціальностей,  а 
й до економічних. 

Адже Нацiональний оператор ПАТ «Укртелеком» 
є потужним постачальником телекомунiкацiйних 
послуг в Українi, потенцiал якого дозволяє ефективно 
спiвпрацювати з провiдними операторами розвинутих 
країн свiту. 

Вікторія Олександрівна Бишек розповіла студентам 
про програму розвитку підприємства, познайомила 
зі специфікою роботи на підприємстві спеціалістів — 
бухгалтерів і аудиторів, запропонувала 5 вакансій на 
працевлаштування для студентів 5-го курсу із середнім 
балом додатка до диплома бакалавра не нижче 4,5 
бала. Дуже корисною та цікавою стала інформація 
про намір ПАТ «Укртелеком»  надати також  нашим 
старшокурсникам можливість проходити виробничу 
та переддипломну практики на цьому підприємстві (як 
стало відомо, наші студенти пройшли тестування, де 
стали одними з кращих фахівців, і вже працюють). 

Кафедра ОіА не втрачає зв’язку з випускниками, 
запрошує їх на засідання Клубу бухгалтерів, 
співбеседи з потенційними роботодавцями. На зустрічі 

з представником “Укртелекому” була присутня 
випускниця 2011 року,  яка ще не визначилася з вибором 
місця роботи, де й отримала пропозицію працювати за 
спеціальністю. 

Програма працевлаштування для випускників 
та старшокурсників кафедри ОіА дозволяє нашим 
студентам спробувати свої сили в обраній професії 
на одному з найбільших підприємств зв’язку в 
країні. Нагадаємо читачам, що ПАТ «Укртелеком» є 
також лідером серед провайдерів Інтернет в Україні, 
(а, значить, вакансій за різними напрямками роботи 
пропонує багато...). Працювати  на такому підприємстві, 
яке має позитивний імідж, пропонує працівникам 
соціальний пакет, а студентам старших курсів ще й 
м о ж л и в і с т ь  
п р а ц ю в а т и   
н е п о в н и й 
робочий день — 
чудова нагода 
зробити крок 
до  стабільного 
«майбутнього»...

Н а 
з а к і н ч е н н я 
наша гостя 
роздала всім бажаючим для заповнення анкети, особисті 
листки з обліку кадрів  і призначила терміни тестування 
та співбесіди.

Т. О. Меліхова,
к.е.н., доцент, заступник 

завідувача кафедри ОіА 

Доповідач глибоко розкрив 
поняття «сакральне», «сакралізація», 
«повсякденне», «профанне», ви- 
ходячи з того, що уявлення про 
повсякденність, сформовані в ряді 
концептів сучасної культурології і 
філософії, дозволяють бачити в ній 
смисловий універсум, сплетений 
з множини звичайних ситуацій, 
звичних очікувань і реакцій, якими 
сповнений життєвий процес індивідів 
в соціальному просторі їх буття.

Спираючись на думки видат- них 
мислителів, богословів (як минулого, 
так і сучасності, а саме, Вольтера, 
К.Ранера, Д.Ніколла, А. Шютця, Батая,  
М.Грабовської), дані соціологічних 
досліджень, доповідач довів уні- 
версальний характер сакрального 
в контексті релігії, культури і 

постмодерністського соціуму, 
пропонуючи всім замислитися над 
питанням: що станеться з нашим 
повсякденним життям, коли ми 
зможемо іншим чином подивитися на 
світ? 

Відповідь була сформуль-
ована переконливо: «Вирішен- 
ня проблем з повсякденністю полягає 
не у зміні того, що ми робимо, а у зміні 
того, як робимо… 

Тоді видно, що добра набагато 
більше, що благодать сильніша 
за гріх, а добро суттєвіше і 
привабливіше, ніж зло. Для цього 
слід зупинитися! Поспіхом цього не 
помітиш» підкреслив С.Л.Катаєв.  
Іншими словами, звичайні речі 
можуть набувати сакральності, якщо 
до них становитися як до сакральних, 

а саме: творчість, любов, ідея, наука, 
мистецтво, віра, смерть…

На засідання ФфК ЗДІА 
завітали науковці і освітяни,  
релігійні, громадські діячі... 

Активну участь в засіданні 
ФфК ЗДІА взяли (задавали 
питання, виступили) викладачі та 
співробітники ЗДІА...

Макушинська Г.П. 
президент ФфК ЗДІА

Філософський клуб ЗДІА розпочав осінньо-зимовий сезон своєї творчої діяльності! 
Вже відбулося два засідання Клубу. На вересневому засіданні з доповіддю «Сакралізація 
повсякденності: культурологічні аспекти» виступив д.соціол.н., проф. Катаєв С. Л. (КПУ).

«САКРАЛІЗАЦІЯ  ПОВСЯКДЕННОСТІ: 
КУЛЬТУРОЛОГІЧНІ  АСПЕКТИ» 


